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Samenvatting 
De fractie FVD (Marianne Akkermans) heeft op 30 juni 2025 schriftelijke vragen (RIS 2025-
V-67) gesteld over het onderwerp veiligheidsverslagen AZC bijbehorende 
raadsinformatiebrief en geheimhouding (n.a.v. Renovatie Eerste Opvang Anderstaligen/ 
Internationale Schakelklas (EOA/ISK) Merletcollege Velp in combinatie met verlenging 
bestuursovereenkomst AZC Grave). In deze raadsinformatiebrief worden de gestelde 
vragen beantwoord. De gestelde vragen worden hierna telkens herhaald met daaronder 
het antwoord van het college. De vragen zijn voorafgegaan door een inleiding, die hierna is 
opgenomen. 
 
Inleiding vragen  
Gedurende de voorbereidingsfase van het raadsvoorstel voor renovatie van de EOA/ISK 
school in combinatie met de verlenging van de bestuursovereenkomst AZC Grave zijn er 
meerdere documenten ‘niet openbaar’ gedeeld met de fracties, waaronder de ruim 150 
veiligheidsverslagen die op 4 juni 2025, omdat de raadsinformatiebrief op het moment van 
delen nog niet was vastgesteld. 
 
Vraag 1 
Is deze raadsinformatiebrief inmiddels vastgesteld?  
 
Antwoord: 
De raadsinformatiebrief is vastgesteld op 10 juni 2025. Deze is door een administratieve 
fout pas op 1 juli 2025 naar u verzonden.  
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Vraag 2 
Zouden wij het geheimhoudingbesluit mogen ontvangen met betrekking alle ‘niet 
openbare’ reeds aangeleverde stukken, waaronder de veiligheidsverslagen? 
 
Antwoord: 
We hebben geen formeel geheimhoudingsbesluit genomen op grond van artikel 88 van de 
Gemeentewet. We hechten groot belang aan openheid en willen transparant zijn waar dat 
kan. In dit geval vraagt de aard van de informatie echter om een zorgvuldige behandeling. 
Het gaat om interne veiligheidsverslagen waarin ambtenaren (zoals politie en boa’s) vrijuit 
met elkaar moeten kunnen overleggen zodat zij waar nodig de juiste maatregelen kunnen 
nemen.  
Op uw verzoek hebben wij deze documenten voorafgaand aan de raadsvergadering van 5 
juni met u gedeeld, zodat u als gemeenteraad goed geïnformeerd bent in het uitvoeren van 
uw taak. Daarbij hebben wij u verzocht deze informatie vertrouwelijk te behandelen. 
Ambtenaren moeten hun werk immers zonder belemmeringen kunnen doen om zo de 
juiste beslissingen te kunnen nemen, in het belang van de leefbaarheid en veiligheid van 
onze inwoners. 
Omdat college en gemeenteraad samen staan voor dit belang, gaan wij ervan uit dat de 
gemaakte afspraken over vertrouwelijkheid blijvend worden gerespecteerd. Daar is in 
onze overtuiging geen formele geheimhouding voor nodig. 
 
Bijlagen 
Bij deze raadsinformatiebrief horen geen bijlagen. 
 
 
Burgemeester en wethouders, 
de secretaris, de burgemeester, 
 
 
Johan Postma Marieke Moorman 
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